[image: ]  Annex B - Financial offer 

Date: _________________

With consideration of the following essential requirements and specifications; please fill the table carefully.  مع الأخذ في الاعتبار المتطلبات والمواصفات الأساسية التالية؛ يرجى ملء الجدول بعناية

	· Location: Aden with the possibility of traveling to the governorates of the Republic of Yemen. 
· We are in need of renting vehicles, fully insured, specifically models from 2022 or later. The vehicles should be provided without a driver or fuel.
· Anticipated Start Date:  during February 2026.
· It is required that the contractor has an office in Aden and possesses all the necessary permits from the relevant authorities, in addition to a valid commercial registration related to car rental and a valid tax card.
· The contractor must possess a yard where they can showcase their vehicle fleet as evidence of their ongoing operations.
· In cases where the vehicle is not required for the entire month, the contractor will be compensated on a daily basis by dividing the monthly rate by 30.
· Please ensure that the Financial Proposal is provided in US Dollars.
· Offers must be valid for at least SIXTY (60) days from the Date of Receipt.

Specifically, we require the following types of Vehicles:
	· [bookmark: _Hlk165742966]الموقع: عدن مع إمكانية السفر إلى محافظات الجمهورية اليمنية.
· نحن بحاجة  إلى تأجير سيارات، مؤمنة بالكامل، وتحديدا موديلات 2022 أو ما بعدها، يجب أن تكون بدون سائق أو وقود.
· [bookmark: _Hlk165742993]تاريخ البدء المتوقع: خلال شهر فبراير 2026.
· يشترط أن يكون لدى المقاول مكتب في عدن وأن يحصل على جميع التصاريح اللازمة من الجهات المعنية، بالإضافة إلى وجود سجل تجاري ساري المفعول يتعلق بتأجير السيارات وبطاقة ضريبية صالحة.
· يشترط أن يمتلك المقاول ساحة لعرض أسطول المركبات لإثبات مزاولة نشاطه المستمر.
· في الحالات التي لا تكون فيها السيارة مطلوبة طوال الشهر، سيتم تعويض المقاول بشكل يومي عن طريق قسمة المعدل الشهري على 30.
· يرجى التأكد من تقديم العرض المالي بالدولار الأمريكي.
· يجب أن تكون العروض صالحة لمدة ستين (60) يومًا على الأقل من تاريخ الاستلام.






على وجه التحديد، نحن بحاجة إلى الأنواع التالية من المركبات:




	[bookmark: _Hlk165552501]Item
	Vehicle Type نوع السيارة
	Monthly Rate المعدل الشهري
	Notes (If applicable)
(إن وجدت) ملاحظات

	1.
	Car (6-cylinder - 4WD) – Tank Capacity - 150 Liter
	 سيارة (6 سلندر – دفع رباعي – خزان سعة 150 لتر)
	
	

	2.
	Car (6-cylinder - 4WD) –Tank Capacity - 80 Liter
	 سيارة (6 سلندر – دفع رباعي – خزان سعة 80 لتر)
	
	

	3.
	Sedan car (4-cylinder)
	سيارة سيدان (4 سلندر)
	
	



	تأكيد المزود لعرض السعر offer of confirmation Supplier
	ختم وتوقيع المزود stamp & signature Supplier
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